
-------------------- 
From: N.N. Date: 2016. május.11. 6:52 
To: 'Zsolt Hajdu' <hajduzs@klgbp.hu> 
Subject: Fűkaszálás 
 
T. Zsolt, 
Felvilágosítással illetve esetleg a probléma megoldásával fordulnék Önhöz. 
Évek óta a tapasztalatom az hogy a lentebb látható módon van az út menti fűkaszálás 
elvégezve. 
Az M0-Budapest felőli rész (zöld) többszöri alkalommal is le van fűkaszálva a tavaszi-
nyári-őszi szezonban a Millenniumi úton mindkét oldalon. 
M0 utáni rész Eötvös utcáig (piros) nincs illetve a Dr.Pósta Sándor utcai rész sem ahol 
még egy oldalon vannak csak házak. 
  
térkép 
  
Édesanyám – NNN -  is az elmúlt években is megkereste Önt ezzel a jelenséggel. 
Ezekután láss csodát egyszer lekaszálták ezt a részt is. 
  
Ennek okát keresném, hogy ez miért így történik és konkrét meglátássommal kihez 
forduljak a hivatalban. 
Kissé úgy érzem hogy a felső falu ilyen jellegű dolgokból kiesik mindig. 
  
Talán legjobb példa volt, hogy a Fő úton évekig csak a HÉV átjáróig volt muskátlival 
kirakva a villanyoszlopokon, attól Budapest fele már nem. 
Bár ez már múlt mert már itt is vannak muskátlik, de az érzésem hogy a felső falu lakói el 
vannak hanyagolva még mindig él bennünk. 
   
Tisztelettel maradva és válaszát várva: 
  
N.N. 
utcacím 
telefon 
 



 
From: Zsolt Hajdu [mailto:hajduzs@klgbp.hu]  Sent: Wednesday, May 12, 2016 15:43 
PM To: N.N. Subject: Re: Fűkaszálás 
 
Kedves N.N.! 
 
A fűkaszálás jelenlegi módját a Hivatal alkította ki. A keretet a pénzügyi lehetőségek 
szabják meg. A rendszeres kaszálásokban konszenzus született ( főleg a nagy átmenő 
forgalmat lebonyolító utak mentén történik - Soroksári, Fő út, Némedi). Sajnos a kisebb 
utcákra csak alkalmanként kerülhet sor, így történhetett az édesanyjáék körüli részen (és 
pénz is maradhatott a városi költségvetésben plussz munkákra…) 
 
A “felső falu” valóban kimaradt néhány dologból, de csakúgy, mint a város többi, kijjebb 
eső része is. Nyilván egy város a belső részeinek fejlesztését kezdi meg, majd - 
remélhetőleg - halad kifelé is! 
 
 Azért történik egy s más: a muskátliért én szóltam (az igazságosság jegyében), s először 
Pest felé, a következő évben pedig már Taksony felé is lett mindenütt (ott az alsófalusi 
képviselő méltatlankodott). Nemsokára játszóteret adunk át az Újhegyi lakópark mellett, 
s az aszfaltos utcák is nálunk lettek teljessé először. A P+R parkoló lehetőségére is 
véletlenül leltem rá, s milyen jó, hogy nem a ronda üzem tornyosul már ott. Az iskola 
bővítésébe is 130 milliónyit tett nemrég az önkormányzat az állam helyett. De nem 
rabolom az idejét. Sajnos valóban hiányzik például egy közösségi tér/park itt, a 
környékünkön! De hiába mondtam a főépítésznek, az új lakóparkban sem alakítottak ki. 
 
Meg fogom kérdezni, hogy milyen lehetőség van a kaszálás kiterjesztésére mostanság. 
Úgy két évvel ezelőtt már visszautasítottak azzal, hogy mindenkinek kötelessége az 
ingatlana előtti területet rendben tartani. A “közösségi” kaszálás - mondták - nem az ott 
lakók miatt történik, hanem a város egésze miatt, hogy az itt áthaladók rendezett képet 
lássanak. 
 
Köszönöm, hogy figyelemmel kíséri körzetünk életét! Szívesen fogadok minden jelzést, s 
ha tudok, segítek. 
 
Üdvözlöm édesanyját is! 
 
Tisztelettel: 
Hajdu Zsolt 
 


